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Serious Request heeft veel aandacht gevraagd voor de inzet van AED’s. Onlangs hebben we gehoord 

dat de gemeente veel nieuwe AED’s heeft aangeschaft. 

Een prima gevolg van de actie.   

Het inzetten van AED’s staat of valt met niet alleen met een goede spreiding over de gemeente en 

een groot aantal mensen, die een AED kunnen inzetten, maar ook van het beheer en de controle.  

Batterijen kunnen als ze niet regelmatig gecontroleerd worden, leeg zijn gelopen. Bovendien dienen 

na gebruik de pads ook te worden vervangen. 

Ook hebben wij gehoord dat er contact is met studenten van de VU, die onderzoek doen naar 

gebruik en toepassing van AED’s. 

 

Wij hebben de volgende vragen: 

1.  Is de controle en het onderhoud in alle kernen op dezelfde manier geregeld? En door 

wie wordt dit gedaan? Wanneer en hoe vaak per jaar gebeurt dit? Na iedere inzet of ook 

tussendoor?  

antwoord  Ja. AED-Partner voert voor de gemeentelijke AED’s de controle en het onderhoud uit. 

Dit is in alle kernen hetzelfde. Dit gebeurt na iedere inzet en daarnaast is er sprake van 

jaarlijkse controle. De gemeentelijke AED’s voeren ook dagelijks en wekelijks zelftesten 

uit, die eventuele storingen moeten opmerken. Daarnaast zijn er in verschillende 

kernen ook vrijwillige beheerders aanwezig, die de AED’s periodiek controleren (en vaak 

ook een rol spelen na een inzet).  

2. Wordt controle en beheer aangestuurd vanuit de gemeente? 

Antwoord Ja. Zowel AED-partner als de vrijwillige beheerders spelen hier een rol in.  

 

3. Hoe is de vervanging van de pads geregeld en wat is nu de exacte rol van de VU-

studenten en voor welke AED’s geldt dit? 



 

 

Antwoord a. AED-Partner voert dit uit. Zij stemmen soms af met de vrijwillige beheerders om de 

pads te vervangen.  

 

b. We denken dat hier de AMC-arrest studie bedoeld wordt. Dit is een project van AMC 

in heel Noord-Holland. Alle gemeentelijke AED’s worden na gebruik uitgelezen. Na een 

inzet zoeken de vrijwillige beheerders, AED-partner of de ambulancedienst contact met 

de projectmedewerkers. De data wordt gebruikt om behandelend artsen te 

ondersteunen bij het adequaat behandelen van de patiënt. 

4. Naast de door de gemeente aangeschafte AED’s zijn er ook privé AED’s aangemeld bij 

Hart-slagNu. Als deze niet goed onderhouden worden is er sprake van een 

schijnveiligheid. Kunnen deze ook worden opgenomen in het gemeentelijke 

onderhoudscontract? 

antwoord Met bijna 60 gemeentelijke AED’s pakt de gemeente haar rol in het creëren van een 

dekkend netwerk. Het is lastig en kostbaar alle AED’s onder 1 gemeentelijk 

onderhoudscontract te vangen. Er hangen tegenwoordig op veel plekken particuliere 

AED’s (bij bedrijven, supermarkten, sportverenigingen etc). Deze AED’s zijn van 

verschillende leveranciers en het zijn verschillende modellen uit meerdere ‘bouwjaren’.  

Daarnaast hebben de eigenaars van deze apparaten vaak al eigen onderhoudsafspraken. 

 

Wel kunnen we in onze communicatie wijzen op het belang van tijdig en kwalitatief 

goed onderhoud van de AED’s.  

 

5. We hoorden dat verouderde AED’s zijn weggehaald en er extra nieuwe zijn bijgekomen. 

Hoe is de verspreiding over de gemeente en zijn de huidige locaties duidelijk 

inzichtelijk gemaakt voor degenen, die zijn aangemeld bij HartslagNu. Wat is er 

gebeurd met de oude AED’s? 

 

Antwoord a. We zitten nog midden in het proces van de vervanging van de gemeentelijke AED’s en 

het plaatsen van de nieuwe verwarmde kasten. Er zijn er op dit moment zo’n 25 reeds 

vervangen. De spreiding van de AED’s is van te voren door de Veiligheidsregio NHN in 

een spreidingsplan vastgelegd. Zodra alle AED’s vervangen zijn, kijken we naar 

eventuele ‘gaten’ in de dekking en plaatsen we waar nodig AED’s bij.  

 

b. De vervangen apparaten worden gelijk in HartSlagNu geregistreerd, zodat dit systeem 

volledig up to date is.  

 

c. Het grootste deel van de AED’s zit aan zijn ‘termijn’ en wordt afgevoerd (chemisch 

afval). We hebben een aantal AED’s die nog relatief nieuw zijn, voor deze apparaten 

kijken we naar een nieuwe passende bestemming.   

 

6. Wordt mbt de spreiding over de kernen alleen rekening gehouden met het aantal 

inwoners of ook met het aantal vierkante kilometers? Immers de eerste 6 minuten zijn 

cruciaal bij een hartstilstand. Hier geldt hoe eerder bij het slachtoffer hoe beter. 

 



 

 

antwoord Samen met de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord hebben we vorig jaar een 

vernieuwd spreidingsplan opgesteld. Binnen dit plan houden we zo goed als mogelijk 

rekening met zaken als 6-minuten regel, het inwoneraantal, het aantal AED’s per 

vierkante km. bebouwd terrein en de afstanden tussen de AED’s. Hierbij wordt gewerkt 

vanuit het uitgangspunt dat AED’s die in woonkernen hangen over het algemeen het 

meeste nut/waarde hebben.  

 

 


